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PROTOKÓŁ NR 11 / 2007 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia  31  stycznia   2007  roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu. 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie  13.00 zakończono o 

godzinie 15.30 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Michał Piechocki                 -  Starosta Wągrowiecki 
2. Tomasz Kranc                     -  Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki                  -  Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski           -  Członek Zarządu Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 
5. Andrzej Sebastyański        - Sekretarz Powiatu 
6. Danuta Królczyk                - Skarbnik Powiatu 
7.  Dariusz Przesławski           - Kierownik Wydziału Budownictwa  

     8.  Mirosław Kaczmarczyk      - Kierownik Wydziału Oświaty   
     9.  Mariola  Substyk                - protokolantka 
    10 .Radosław Kubisz               -  rzecznik prasowy  
                                                         
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag                       
i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu  posiedzenia Zarządu z dnia  25 stycznia 2007 roku. 
3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami  

Zarządu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie  uzgodnienia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Skoki w części wsi Rościnno. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie wydania opinii dla  zamierzenia 

inwestycyjnego polegającego na budowie: 
5.1 – ul. Piaskowej wraz z łącznikiem do ul. Polnej w Wągrowcu, 
5.2 – ul. Ks. Willi w Wągrowcu . 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji egzaminacyjnej                     
do przeprowadzenia postępowania na nauczyciela mianowanego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przewodniczącego Komisji                 
do przeprowadzenia egzaminu z przygotowania zawodowego w ZSP nr 1             
w Wągrowcu. 
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8. Rozpatrzenie wniosków Komisji Stałych Rady Powiatu. 
9. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
10. Uwagi i wnioski.   

 
 
Ad 1 
 
Odczytano porządek Zarządu bez zgłaszania uwag. 
 
Ad 2 
 
Przyjęto  protokół   posiedzenia  Zarządu z dnia 25 stycznia 2007 roku. 
 
Ad 3 
 
Starosta uczestniczył w: 

- spotkaniu z Burmistrzem Miasta Wągrowca w sprawie budowy drogi 
przy ZSP nr 1 w Wągrowcu, 

- posiedzeniach Komisji stałych Rady Powiatu, 
- przyjęciu delegacji z Ukrainy, która gościła w roboczym  spotkaniu i na 

którym omówiono m.in.  sprawę współpracy np. organizacja kolonii dla 
dzieci, 

- spotkaniu z Dziekanem Akademii Rolniczej w Poznaniu, w sprawie  
oferty  kierunków studiów w Wągrowcu, 

- turnieju szachowym w Wapnie, 
- szkoleniu zorganizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 

Rosnówku. 
 
Wicestarosta uczestniczył w: 

- spotkaniu z Wójtem gm. Damasławek i Dyrektorem Powiatowego 
Zarządu Dróg w Wągrowcu w sprawie budowy dróg, 

- spotkaniu z przedsiębiorcami  Burmistrzem M i G Gołańcz, 
- spotkaniu z dyrektorem ZOZ w sprawie rozliczeń  inwestycyjnych , 
- posiedzeniu Komisji Finansów , Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju 

Powiatu. 
 
Ad 4 
 
Uchwała w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Skoki w części wsi Potrzanowo, po rozeznaniu będzie 
przedmiotem obrad  następnego posiedzenia Zarządu. 
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Ad 5.1 
 
Uchwała w sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego 
polegającego na budowie ul. Piaskowej wraz z łącznikiem do ul. Polnej w 
Wągrowcu , po  wyjaśnieniu  będzie przedmiotem obrad  następnego 
posiedzenia Zarządu. 
 
Ad 5.2 
 
Zarząd Powiatu  jednogłośnie 4 za podjął uchwałę w sprawie wydania opinii dla 
zamierzenia inwestycyjnego polegającego na budowie  ul. Ks. Willi                         
w Wągrowcu.  
Powyższą uchwałę zreferował Dariusz Przesławski - Kierownik Wydziału 
Budownictwa. Uchwała stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 6 
 
Zarząd Powiatu  jednogłośnie 4 za podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji 
egzaminacyjnej do przeprowadzenia  postępowania na nauczyciela 
mianowanego. Przewodniczącym Komisji wytypowano  p. Andrzeja 
Bieleckiego –  jako przedstawiciela organu prowadzącego. 
Uchwałę zreferował Mirosław Kaczmarczyk - Kierownik Wydziału Oświaty. 
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 7 
 
Zarząd Powiatu  jednogłośnie 4 za podjął uchwałę w sprawie powołania 
przewodniczącego Komisji do przeprowadzenia egzaminu z przygotowania 
zawodowego w ZSP nr 1 w Wągrowcu. 
Uchwałę zreferował Mirosław Kaczmarczyk -Kierownik Wydziału Oświaty. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad  8 
 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu 
przedstawione przez Mariolę Substyk - inspektora w Biurze Rady 
 
 Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji zawnioskowała : 
 
 do Zarządu o przedstawienie planów  rzeczowo – finansowych dotyczących 
wydatków powyżej  3,5 tys. zł. w projekcie budżetu na 2007r. 
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Zarząd informuje, że plany rzeczowo-finansowe dotyczące wydatków 
powyżej 3,500 zł ( inwestycyjnych) zarówno wieloletnich jak i na okres 1 roku  
przedstawia załącznik nr 6 do budżetu powiatu na 2007 rok . 

W pozostałych wydatkach bieżących zwarte są większe remonty i zakupy  
wyposażenia powyżej 3,500 zł  zawarte w planach jednostek budżetowych. 

 
Wniosek Komisji o materiały porównawcze jednostek powiatu w funduszach 
płac. Zarząd realizując wniosek przesłał do Komisji odpowiednie zestawienie. 
 
Komisja Rewizyjna  zawnioskowała : 
 

Komisja badając wykonanie uchwał Zarządu Powiatu Wągrowieckiego   
za  II półrocze  2006 roku, zwraca się  do Zarządu Powiatu  o przedstawienie 
umowy  dot. wykonania termomodernizacji w ZSP w Gołańczy, pomiędzy 
przedsiębiorstwem „WAGROBUD” a przedsiębiorstwem „POZRECO” oraz 
przedstawienie informacji, na jakim etapie znajduje się sprawa w sądzie dot. 
zapłaty firmie „POZRECO“  oraz wpłaty z tego tytułu firmy „WAGROBUD“ 
na rzecz  ZSP Gołańcz. Prośba ta jest efektem prac komisji nad badaniem 
uchwały Zarządu Powiatu Wągrowieckiego nr 620/06   z 21 września 2006 
roku. 

 
Wniosek został skierowany do dyrektora ZSP w Gołańczy celem  realizacji. 
 
  Komisja prosi o przedstawienie informacji dot. uchwały 610/06  z 12 
lipca 2006 roku (na jaki cel została wydzierżawiona przedmiotowa działka?, 
dlaczego w drodze bezprzetargowej?) 
 
Wniosek został skierowany do Wydziału Geodezji celem jego realizacji. 
 
Komisja prosi o przedstawienie informacji dot. uchwały 614/06  z 28 sierpnia 
2006 roku,  Zarządu Powiatu Wągrowieckiego – w jakim terminie uchwała ta 
została przekazana Radzie Powiatu,   a także RIO i jaka była opinia RIO? 

Zarząd wyjaśnia, że powyższa uchwała dotyczy  przyjęcia sprawozdania             
z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2006r.  Radni w miesiącu wrześniu 
06r., na posiedzeniach Komisji szczegółowo analizowali wykonanie tego 
budżetu. Przy pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej sprawa ta 
znalazła swój finał na  XLVII sesji  Rady Powiatu w dniu 27 września  2006r.  
 
Komisja prosi o przedstawienie informacji dot. uchwały ZPW 619/06 z 21 
września 2006 roku – na jakiej podstawie ustalono stawki i czy wliczone są              
w ten czynsz media (woda, co, en. elektryczna)? 

Zarząd Powiatu informuje, że  w powyższej uchwale jest to stawka 
czynszu natomiast media są płacone oddzielnie wg. ponoszonych kosztów 
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Wielkość  stawki za energię cieplną w sezonie grzewczym 2005-2006 wynosiła 
7,79 zł/m2, a  stawka za energię cieplną w sezonie grzewczym 2006-2007 
wynosić będzie 5,66 zł/m 2 . 
        Obniżenie stawki związane jest z mniejszymi kosztami poniesionymi na  
ogrzanie w wyniku przeprowadzonej termomodernizacji budynku. 
Zwiększenie stawki czynszu wynika  z podwyższonego standardu pomieszczeń 
po termomodernizacji i rekompensuje poniesione nakłady. Łączne opłaty 
lokatorów ustalono na podstawie kalkulacji i nie  ulegają  większej zmianie, 
gdyż wzajemnie się równoważą , co wykazano na załączonym zestawieniu. 
Pozyskiwane opłaty za czynsz posłużą do spłaty zaciągniętego kredytu na 
termomodernizację budynku. 
 
  Komisja Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku Pracy   zawnioskowała:       
Komisja  wnioskuje o zmiany w składzie Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych, tak ażeby każda gmina wchodząca w skład Powiatu  
Wągrowieckiego miała w niej swojego reprezentanta. 
 

Rozporządzenie Ministra Gospodarki Pracy    i Polityki Społecznej z dnia 
25 marca 2003 w sprawie organizacji oraz trybu działania wojewódzkich i 
powiatowych społecznych rad do spraw osób niepełnosprawnych w art 44b ust.2 
określa, że „powiatowe rady składają się  z  5 osób powołanych spośród 
przedstawicieli działających na terenie powiatu organizacji pozarządowych, 
fundacji, oraz przedstawicieli wojewody i jednostek samorządu terytorialnego              
( powiatów i gmin)”. 

W  tym stanie rzeczy realizacja powyższego wniosku, ze względów 
formalno –prawnych jest niemożliwa. 
 
   Komisja Edukacji , Kultury , Sportu i Turystyki  zawnioskowała: 
Zarząd , pozytywnie  ustosunkował się do wniosku  Komisji o nie łączenie 
Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu z Wydziałem Spraw Obywatelskich i 
Zdrowia. Komisja uważa,  że funkcjonowanie obydwu wydziałów w jednym- 
połączonym może powodować utrudnienia w obsłudze interesantów. W związku   
z tym utrzymanie    wydziałów w  obecnym kształcie jest zasadne. 

 
 

Komisja  Finansów Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu  
zawnioskowała: 

 
 aby sporządzić harmonogram działań w zakresie doposażenia szkół w pomoce 
dydaktyczne. Przegłosowano jednomyślnie. 

Wniosek został skierowany do komisji merytorycznej celem jego rozeznania. 
 - dyrektor przedstawił Zarządowi swoje propozycje w zakresie wyposażenia w 
pomoce naukowe szkoły. Zarząd podejmie decyzję o zwiększenie celowego 
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budżetu dla szkoły. Wniosek będzie rozpatrzony po uzyskaniu powyższej 
informacji w powiązaniu z potrzebami innych szkół i placówek oświatowych. 
 
Uszczegółowić  uzasadnienie projektu uchwały z uwzględnieniem kosztów 
kadrowych i rzeczowych, uruchomienia Technikum w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych, załączyć opinię Powiatowego Urzędu Pracy. Wniosek ten 
został szeroko omówiony na V sesji Rady Powiatu w dniu 31 stycznia br. przez 
dyrektora ZSP nr 2. Załącznik do protokołu. 
 

 
Dokonać analizy założeń powstania Domu Dziecka służące obniżeniu kosztów 
jego funkcjonowania dla 14 podopiecznych, został rozpatrzony w trakcie 
posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 01 lutego br.. w załączeniu przesyłam: 

- a) roczną kalkulacje kosztów- placówka wielofunkcyjna ... dla 19     
              wychowanków 
- b) roczna kalkulacje kosztów- placówka wielofunkcyjna ... dla 14    
             wychowanków. 

 
Ad 9 
 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na  dzień 01 lutego   2007 roku o godz. 
9.00. 
 
 
Ad 10 
 
W posiedzeniu Zarządu uczestniczył Sławomir Maciaszek - Przewodniczący 
Komisji Finansów Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu, który 
przedstawił pozytywną opinię Komisji do budżetu powiatu na 2007 rok. 
Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Zarząd ustalił  przedstawicieli do reprezentowania Zarządu na  poszczególnych 
imprezach i spotkaniach. 
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Zgodnie z porządkiem obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 
 

 Protokołowała 
         ______________ 
       / Mariola  Substyk /                                       
     

                                                  Starosta  Wągrowiecki 
                                                       
                                                        ________________________________ 
                                                                          / Michał Piechocki /  
 
 
 

                                                   Wicestarosta  
                                                       
                                                        ________________________________ 
                                                                              /Tomasz Kranc  /  

      
 
 
 
    Andrzej Bielecki                     ________________ 

 
    Wiesław Ewertowski             ________________ 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


